



ကလေးဖြစ်စဉ်အတွက် သီးခြားလုပ်ဆောင်မှု (Deferred Action for Childhood Arrivals, DACA) သည် ဥပဒေအရ ပယ်ဖျက်ရုပ်သိမ်းခြင်းခံရသည်။ မခံရသည်ကို NY State of Health မှတစ်ဆင့် သင့် Medicaid လွှမ်းခြုံမှု လျှောက်ထားမှုအတွက် သို့မဟုတ် သက်တမ်း ပြန်လည်တိုးမြှင့်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ သင်သိရှိထား သင့်သည့် အချက်အလက်များ

1. DACA ကို ဥပဒေအရ ပယ်ဖျက်ရုပ်သိမ်းခံရခြင်းသည် Medicaid အတွက် သင့် PRUCOL ရပ်တည်ချက်ကို မပြောင်းလဲစေပါ

နယူးယောက်ပြည်နယ်ဥပဒေအောက်တွင် တစ်ဦးချင်းစီ၏ DACA ရပ်တည်ချက်နှင့် DACA ရပ်တည် ချက်ကို ဥပဒေအရ ပယ်ဖျက်ရုပ်သိမ်းခြင်းခံရသူများအတွက်၊ ပြည်နယ်မှ ရန်ပုံငွေ ဝံ့ပိုးထား သော Medicaid အတွက်၊ PRUCOL ဟုခေါ်သည့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး အမျိုးအစားတစ်ခုအောက်ရှိ ပေါ်လွင်ထင်ရှားသော ဥပဒေအောက်ရှိ အမြဲတမ်းနေထိုင်မှုဖြင့် သတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီနိုင်သည်။

2. သင့် DACA ရပ်တည်ချက်သည် ဥပဒေအရ ပယ်ဖျက်ရုပ်သိမ်းခံရပြီးဖြစ်ပါက၊ Medicaid အတွက် သက်တမ်း ပြန်လည်တိုးမြှင့်ရန် သို့မဟုတ် Medicaid လျှောက်ထားရန် သင်လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ချက်

ဖောက်သည် ဝန်ဆောင်မှု ဖုန်းနံပါတ် 1-855-355-5777, TTY: 1-800-662-1220 ဝတွင် ခေါ်ဆိုပါ သို့မဟုတ် သင်နေထိုင်ရာ ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ လူကိုယ်တိုင်ဖြင့် အကူအညီပေးသူနှင့် တွေ့ ဆုံပါ။ သင့်တွင်ရှိ ထားသောအရာ သို့မဟုတ် DACA ရပ်တည်ချက်နှင့် ပတ်သက်၍ ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် သင့်ကို အကူ အညီပေးသူထံတွင် အသိပေးပါ။ သင့်အလုပ်အကိုင်ခွင့် ကတ်ပြားသည် သက်တမ်းကုန်ဆုံးပြီးသည့်တိုင်၊ သင့် ရပ်တည်ချက် သက်သေခံအဖြစ် သင့်ကတ်ပြားကို လက်ခံပါမည်။

3. ဘာသာစကားမျိုးစုံဖြင့် အကူအညီ ရယူနိုင်သည်

- ကျွန်ုပ်တို့ ဖုန်းများကို ဖြေကြားထားသူ ကိုယ်စားလှယ်များသည် ဘာသာစကားမျိုးစုံ ပြောဆိုတတ်သူ များ ဖြစ်ကြသည်။ သင်ပြောဆိုတတ်သော ဘာသာစကားကို သူတို့ မပြောဆိုတတ်ပါက၊ သင့်အတွက် ဘာသာပြန်ဆိုသူတစ်ဦး ခေါ်ဆိုပေးပါမည်။
- သင်နေထိုင်ရာ ရပ်ကွက်အတွင်း သင်ပြောဆိုတတ်သော ဘာသာစကားကို ပြောဆို တတ်သူ အကူ အညီပေးသူများအား ကျွန်ုပ်တို့ က သင်တန်းပို့ ချပြီးဖြစ်ပါသည်။ သင့်အနေဖြင့် လိုအပ်ပါက၊ သင် နေထိုင်ရာ သို့မဟုတ် အလုပ်လုပ်ကိုင်သည့်လုပ်ငန်းခွင်တွင် သင်ပြောဆိုတတ်သော ဘာသာစကား ပြောဆိုသူများကိုလည်း သင့်အနေဖြင့် ခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။

4. ကျွန်ုပ်တို့ ထံသို့ သင်ပေးထားသော သတင်းအချက်အလက်များကို ဝေမျှမည် မဟုတ်ပါ

- NY State of Health နှင့် အကူအညီပေးသူများထံသို့ သင်ပေးထားသော သတင်းအချက် အလက် များသည် သီးသန့် ၊ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ ဖြစ်ပါသည်။
- ကျန်းမာရေး စီမံချက်တစ်ခုတွင် အမည်စာရင်းပေးသွင်းရန် သင်ကပေးထားသော သတင်းအချက် အလက်များကို အခြားသူတစ်ဦးထံတွင် ဝေမျှမည် မဟုတ်ပါ။ မည်သည့် အခြားရည်ရွယ်ချက် တစ်ခု အတွက်မဆို အသုံးပြုမည် မဟုတ်ပါ။

NY State of Health အကြောင်း

နယူးယောက်၏ ကျန်းမာရေး စီမံချက်ဖြစ်သည့် Marketplace, NY State of Health ကို နယူးယောက်မြို့ တွင် 2013 ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလတွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါသည်။ Marketplace ၏ တစ်နေရာတည်းတွင် ရယူနိုင်သည့် ကျန်းမာရေး အာမခံ ဝယ်ယူရန်အတွက် အကြံပြု အရည်အချင်း မြင့်မားသည့် ပြည့်စုံသော ကျန်းမာရေး စီမံချက်များကို ပေးထားပါ သည်။ NY State of Health သည် ပရီမီယံအာမခံ လျှော့စျေးများ သို့မဟုတ် အခွန်ဘဏ်စာရင်းများမှတစ်ဆင့် လွှမ်းခြုံ ထားမှုအတွက် ငွေကြေးပေးချေမှု အကူအညီပေးရန် ဖောက်သည်များကို အရည်အချင်း ပြည့်မီမှု၊ သတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီနိုင်ရန် တစ်ခုတည်းသော နေရာတစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီမှုရှိသော နယူးယောက်မြို့ သူ၊ မြို့ သားများသည် Medicaid, Child Health Plus နှင့် Essential Plan တွင် တစ်နှစ်ပတ်လုံး Marketplace မှတစ်ဆင့် အမည်စာရင်း တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။ NY State of Health Marketplace အကြောင်းနှင့် ပတ်သက်၍ နောက်ထပ် သတင်း အချက်အလက်များအတွက်၊ <https://nystateofhealth.ny.gov> တွင် ကျေးဇူးပြု၍ ဝင်ရောက် လည်ပတ်ပါ သို့မဟုတ် ဖောက်သည် ဝန်ဆောင်မှု ဖုန်းနံပါတ် 1-855-355-5777, TTY: 1-800-662-1220 တွင် ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ သို့မဟုတ် အမည် စာရင်းတင်သွင်းမှု အကူအညီပေးသူတစ်ဦးကို ရှာဖွေပါ။